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Obec Lichkov 
Zastupitelstvo obce Lichkov 
 

Zápis 
z řádného zasedání Zastupitelstva obce Lichkov, 

konaného dne 15. dubna 2015, od 18:00 hodin v budově OÚ Lichkov. 
 
Přítomni: Mgr. Roman Richtr (1), Stanislav Moravec (2), František Faltus (3), Jaroslav Merta (4), 

Stanislav Faltus (5), Ing. Miloš Praus (8) a Alexandra Stejskalová (9) 
Omluveni: Zdeněk Brůna (6), Jan Faltus (7)  
Neomluveni: - 
Přizváni: slečna Denisa Moravcová – účetní obce 
Hosté:  5 občanů obce 
 

Zasedání Zastupitelstva obce Lichkov (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:00 
hodin starostou obce panem Mgr. Romanem Richtrem („dále jen „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas. Informace o konání 
ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla zveřejněna na úřední desce Obecního 
úřadu Lichkov a současně i na elektronické úřední desce dne 8. dubna 2014 a je zveřejněna i po 
dobu konání zastupitelstva, tedy v souladu se zákonem, nejméně 7 dnů před zasedáním. 

Předsedající schůze konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno celkem sedm členů 
zastupitelstva, omluvil se pan Zdeněk Brůna z důvodu nemoci a pan Jan Faltus z pracovních 
důvodů, takže zastupitelstvo je, v souladu s ustanovením § 92, odst. 3 zákona o obcích, 
usnášeníschopné. 
 

Určení návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatelky 

Předsedající navrhl návrhovou komisi – pana Stanislava Moravce a pana Františka Faltuse, 
kteří budou současně ověřovateli zápisu a zapisovatelku slečnu Denisu Moravcovou. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající 
možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov určuje návrhovou komisi – pana Stanislava 
Moravce a pana Františka Faltuse, kteří budou současně ověřovateli zápisu a zapisovatelku 
slečnu Denisu Moravcovou. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z Z A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

  

Schválení programu: 

Program jednání byl zastupitelům rozeslán v pozvánce, a to e-mailem dne 8. dubna 2015, v 
souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

 
1)  Zahájení 

a) kontrola plnění usnesení 
b) zpráva finančního výboru 

2) Organizační a majetkové záležitosti obce 
a) rozpočtová změna č. 1/2015 
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b)  cestovní náhrady, příspěvek na stravné, výše odměn neuvolněných členů OZ 
c)  plán financování obnovy vodohospodářské infrastruktury 
d)  územní plán obce – dodatek smlouvy 
e)  SYNERGION Hraniční vrch a.s. – dodatek smlouvy 
f)  kanalizace a ČOV – zpracování monitorovacích zpráv 
g)  výměna oken na čp. 16 – výběr dodavatele 
h)  oprava střechy na čp. 189 – výběr dodavatele 
i)  prodej pozemků p.č. 593/2, 1305/9-a, 1305/9-b 
j)  žádost o prodej pozemku p.č. 16/1 
k)  železniční přejezd č. P4090 
l)  kronika 2014 
m)  kalkulace vodné, stočné 2015 

3) Informace obce 
4) Diskuse 
5) Závěr 

 
Předsedajícím bylo navrženo, aby k původně navrženému programu byl doplněn ještě jeden 

bod v rámci Organizačních a majetkových záležitostí obce, a to: Harmonogram programu obnovy 
venkova. 

K navrženému a doplněnému programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění, proto 
bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený program zasedání OZ. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Kontrola pln ění usnesení 

Vzhledem k tomu, že předseda kontrolního výboru pan Jan Faltus se z jednání omluvil, 
kontrolu plnění usnesení z minulého – mimořádného zasedání zastupitelstva obce, ze dne 11. března 
2015, provedl předsedající. Přijaté usnesení č. 24/15 bylo splněno – vozidlo zn. Opel Movano bylo 
prodáno dne 31. března 2015. Téhož dne byl proveden i převod na nového majitele a podána žádost 
o odhlášení z IZS. 

 

Zpráva finančního výboru 

Předseda finančního výboru pan Jaroslav Merta přednesl zprávu z finančního výboru, který 
se konal dne 15. dubna 2015 - viz příloha. Rozpočtová změna č. 1/2015 - seznámení se s přesunem 
rozpočtových prostředků k 15. dubnu 2015 – oprava v § 4319, položka 5213 na položku 5321, 
nedoplatky fyzických a právnických osob – odpady Kč 34.925,--, vodné Kč 131.439,--, stočné Kč 
5.486,--, nájemné celkem Kč 3.905,--, poplatek za psa Kč 550,--, nezaplacené vydané faktury Kč 
77.097,-- a Kč 23.731,--. V rámci zasedání finančního výboru byla provedena fyzická kontrola 
stavu pokladní hotovosti. Dále byla projednána problematika cestovních náhrad, stravného, odměn 
neuvolněných členů zastupitelstva obce, plán financování obnovy vodohospodářské infrastruktury, 
prodej pozemků v majetku obce a cenové nabídky dodavatelů střešní krytiny a plastových oken. 

Předsedající navrhl ihned jednat o rozpočtové změně č. 1/2015 – tato byla zastupitelům 
zaslána e-mailem dne 8. dubna 2015 – viz příloha. 
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Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje rozpočtovou změnu č. 1/2015 – dle 
přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Směrnice pro poskytování a účtování cestovních náhrad 
 

Výši cestovních náhrad řeší vyhláška č. 328/2014 Sb., která je každoročně novelizována. 
Aktuálně platná směrnice byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 4. února 2015. Tento bod byl 
projednáván již na zasedání zastupitelstva obce dne 12. února 2015, kde byla navržena dvě usnesení 
č. 07/15 a 08/15. Bohužel ani v jednom případě nebylo usnesení schváleno. Předsedající opětovně 
navrhl, aby zastupitelstvo přijalo obecné usnesení, které bude zohledňovat vždy aktuálně platnou 
vyhlášku. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje výši poskytovaných cestovních náhrad 
dle aktuálně platné vyhlášky v nejnižší výši. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A Z - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Příspěvek na stravné 
 

Obec Lichkov a Základní škola a mateřská škola Lichkov mají uzavřenu Smlouvu o 
poskytování stravování č. 1/2011 ze dne 14. února 2011, ve znění dodatku č. 1 ze dne 25. ledna 
2012. Cena oběda je v současné době ve výši á Kč 48,--. Zastupitelstvo na svém zasedání dne 16. 
února 2011, usnesením pod Č.j.: 11/11 rozhodlo o tom, že Obec Lichkov bude svým zaměstnancům 
a starostovi přispívat na stravu odebranou v ZŠ a MŠ Lichkov á Kč 10,-- na den. Zaměstnanci do 
školní jídelny v současné době nechodí. Vzhledem k tomu, že se začalo vařit v restauraci U nádraží, 
začali zaměstnanci docházet na obědy tam. Zde prozatím není uzavřena smlouva, toto je v jednání, 
nájemce s tímto souhlasí. Denní menu zde stojí á Kč 68,--. Předsedající navrhl, aby byl příspěvek na 
stravu pro zaměstnance navýšen na částku á Kč 30,--/den (školní jídelna – doplatek Kč 18,--, 
restaurace – doplatek Kč 38,--). Předsedající předem upozornil, že dochází na obědy do školní 
jídelny, tedy se necítí být v této věci nestranný, mohl by být podjatý, tedy se zdrží hlasování. 

Pan Jaroslav Merta k věci uvedl, že věc byla projednávána v rámci finančního výboru, kde 
byla provedena finanční kalkulace případných nákladů. Na základě tohoto vznesl protinávrh, aby 
byl příspěvek na stravu ve výši á Kč 20,--/den, kdy při zohlednění průměrného počtu pracovních 
dnů, čerpaných dovolených, případných pracovních neschopností a dalších, by náklady činily kolem 
Kč 28.000,-- za kalendářní rok. 
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Další návrhy ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno, nejprve však o 
protinávrhu pana Jaroslava Merty. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Protinávrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje příspěvek na stravu pro 
zaměstnance obce ve výši á Kč 20,-- na den. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
Z A A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno (v případě schválení protinávrhu se již nehlasuje o původním návrhu). 

 

Výše odměn neuvolněných členů ZO 
 

Nařízením vlády č. 52/2015 Sb., ze dne 16. března 2015, jenž nabylo účinnosti dne 1. dubna 
2015, bylo změněno nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstev v platném znění. Předsedající navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva obce, 
v souladu s ustanovením § 72 zákona o obcích, v platném znění a dále dle nařízení vlády č. 37/2003 
Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, v platném znění, byla poskytována 
měsíční odměna, konkrétně za výkon funkce místostarosty, dále za výkon funkce předsedů 
finančního a kontrolního výboru, za výkon funkce členů finančního a kontrolního výboru a dále za 
výkon funkce člena zastupitelstva, a to nově ve výši: 

místostarosta    Kč 7.772,-- (původně Kč 7.509,--) 

předseda výboru zastupitelstva Kč    911,-- (původně Kč    880,--) 

člen výboru zastupitelstva  Kč    590,-- (původně Kč    570,--) 

člen zastupitelstva   Kč    290,-- (původně Kč    280,--) 

Uvolněným členům zastupitelstva obce (v případě Obce Lichkov se jedná pouze o starostu) 
poskytuje obec za výkon funkce uvolněného člena zastupitelstva obce odměnu podle zákona o 
obcích. Odměna se vyplácí z rozpočtových prostředků obce (§ 71 odst. 1 zákona o obcích). Pro 
uvolněné členy zastupitelstva obce je tudíž odměna za výkon funkce nároková ze zákona. Obec ji 
musí členovi zastupitelstva poskytovat ve výši stanovené zákonem (resp. prováděcím nařízením 
vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, v platném znění). 
Odměna se uvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytuje ode dne, kdy byl zvolen nebo 
jmenován do funkce, za kterou mu odměna náleží (§ 77 odst. 1 zákona o obcích). V tomto případě 
je starostovi navýšení poskytováno automaticky od 1. dubna 2015. Současná odměna starosty se 
skládá z pevné složky a dále z příplatku podle počtu obyvatel. 

Kč 28.386,-- + 6 x Kč 1.350,--, celkem Kč 36.485,-- 

(původně Kč 27.425,-- + 6 x Kč 1.304,--, celkem Kč 35.249,--). 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 

Pan JU k věci uvedl, že navýšení je v rozumné výši a ne jako v jiných obcích, kde si 
zastupitelé schvalují maximální výše odměn. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov, v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o 
obcích, stanoví odměnu za výkon funkce místostarosty, jako neuvolněného člena 
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zastupitelstva obce, ve výši Kč 7.772,-- měsíčně. Odměna bude poskytována ode dne 16. dubna 
2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov, v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o 
obcích, stanoví odměnu za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva ve výši Kč 911,-- 
měsíčně, dále za výkon člena výboru zastupitelstva ve výši Kč 590,-- měsíčně a dále za výkon 
funkce člena zastupitelstva ve výši Kč 290,-- měsíčně. Odměna bude poskytována ode dne 16. 
dubna 2015 a v případě náhradníka ode dne prvního zasedání zastupitelstva, jehož se 
zúčastnil. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A Z 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Plán financování obnovy vodohospodářské infrastruktury ( ČOV a kanalizace, 
vodovod) 
 

Kompletní plán financování obnovy byl všem zastupitelům zaslán e-mailem dne 30. března 
2015. Jedná se o plán obnovy, kdy plánované částky by měly být průběžně investovány do oprav, 
ne do modernizace. Obec prozatím nedisponuje plánovanými finančními prostředky, do budoucna 
je možno tyto získat na základě např. zdražení vodného a stočného. Plán je povinným dokumentem, 
ale pokusíme se získat výjimku z plánu financování. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 

Pan JU k věci uvedl, že nechápe smysl odkládat plán financování oprav, kdy stejně se 
prostředky budou muset do oprav vkládat, jen se vše oddaluje. Chápal by případné zvýšení ceny 
vodného i stočného. 

Pan Stanislav Moravec k věci uvedl, že opravy se samozřejmě provádějí, kdy tyto jsou 
financovány v rámci rozpočtu, v případě větších a nákladnějších oprav je možno tyto prozatím 
financovat z rezervního fondu. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Plán financování obnovy 
vodohospodářské infrastruktury ( ČOV a kanalizace, vodovod) v majetku Obce Lichkov na 
období let 2015 až 2024 - dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Územní plán obce – Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 21/11 
 

Dne 4., resp. 26. října 2011, Obec Lichkov a obchodní společnost SURPMO, a.s. 
s pobočkou v Hradci Králové, uzavřeli Smlouvu o dílo č. 21/11, jíž předmětem je zhotovení díla – 
Územní plán Lichkov. Dne 9. března, resp. 19. dubna 2012 byl k této smlouvě uzavřen Dodatek č. 
1. Zastupitelstvo obce, na svém minulém zasedání, usnesením č. 05/15, požádalo o pokračování 
v pořizování územního plánu obce Lichkov. Vzhledem k tomu, že došlo k novele stavebního 
zákona, je třeba již rozpracovaný územní plán částečně přepracovat a dopracovat do finální podoby. 
Toto řeší Dodatek č. 2 ke Smlouvě č. 21/11. V současné době se obce týkají etapy č. VII až X, kdy 
na etapu VIII je možno požádat o dotaci. Územní plán se již nestihne zpracovat v letošním roce, ale 
dopracován by měl být v roce příštím. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 
21/11 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 
Usnesení bylo schváleno. 
 

SYNERGION Hrani ční vrch a.s. – Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě 
 

Dne 12. března 2008 byla, mezi Obcí Lichkov a obchodní společností SYNERGION 
Hraniční vrch a.s., uzavřena nájemní smlouvu na pronájem nebytových prostor – kancelář a sociální 
zařízení v prvním patře budovy na adrese Lichkov čp. 203. Roční nájemné činí částku ve výši Kč 
30.000,--. Do současné doby není uhrazeno nájemné za rok 2014. Nájemce navrhuje uzavřít 
Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě, kde by se zpětně nájemné za rok 2014 snížilo na Kč 1,--,. 
Předsedající uvedl, že dle jeho názoru je to v rozporu s právním řádem, který ze zásady nepřipouští 
retroaktivitu práva. Své stanovisko zaslal nájemci, který na toto písemně reagoval. 

Veškeré podklady byly zastupitelům zaslány e-mailem dne 30. března 2015, a to včetně 
písemné reakce starosty. Dne 8. dubna 2015 byla zastupitelům, e-mailem, zaslána odpověď 
nájemce. 

Pan Stanislav Faltus se dotázal na obsah jednání dne 26. února 2015. 
Pan JU uvedl, že v případě schválení dodatku, proč obec vychází firmě ve všem vstříc, když 

ze zastupitelů dělá hlupáky. Dále popsal předchozí smlouvy, dohody a jednání. Nemělo by dojít ke 
snížení nájmu zpětně. Smlouva je smlouva. 

Pan MK k věci uvedl, že by se nájem snižovat neměl, nejde o zanedbatelnou částku, kterou 
by obec mohla investovat třeba ve školce. 

Pan Ing. Miloš Praus uvedl, že akcionářem Synergionu jsou Chladící věže a.s., které jsou 
v insolvenci, bude problém s vymáháním neuhrazené pohledávky. 

Pan PC se dotázal, jakou zde v obci firma Synergion vyvíjí činnost. 
Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 

hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě ze 
dne 12. března 2008 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N Z N N N - - Z N 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
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Výsledek hlasování:  0 – 5 – 2 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

Kanalizace a ČOV – zpracování monitorovacích zpráv 
 

Na základě Mandátní smlouvy č. 8008/I ze dne 5. dubna 2008 pro obec zajišťovala 
obchodní společnost DABONA s.r.o. administraci projektu „ Kanalizace a ČOV Lichkov“. Činnosti 
dle této mandátní smlouvy skončily zajištěním závěrečného vyhodnocení akce. Podklady k tomuto 
závěrečnému vyhodnocení akce byly obci předány a v současné době probíhá administrace 
závěrečného vyhodnocení ze strany SFŽP. Závěrečná monitorovací zpráva byla vyplněna a tím 
činnost dle této smlouvy končí. Dalším krokem je administrace projektu v době jeho udržitelnosti, 
což je 10 let od ukončení. V této době se vyplňují Průběžné provozní monitorovací zprávy a celé 
období je zakončeno Závěrečnou provozní monitorovací zprávou. Tyto činnosti již nejsou 
předmětem mandátní smlouvy. Nabídkový list byl obci zaslán v měsíci únoru 2015, viz příloha. 
Podklady byly zastupitelům zaslány e-mailem dne 3. dubna 2015. 

Jiné návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje, aby administraci projektu 
„Kanalizace a ČOV Lichkov“, po dobu jeho udržitelnosti, zpracovávala obchodní společnost 
DABONA s.r.o. – dle nabídkového listu. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Výměna oken na čp. 16 – výběr dodavatele 
 
Na únorovém zasedání zastupitelstva obce byl schválen rozpočet obce na rok 2015, kde je 

plánováno s výdaji na výměnu oken na čp. 16. Místostarosta obce, pan Stanislav Moravec, provedl 
průzkum trhu, v rámci kterého oslovil celkem tři obchodní společnosti, a to PROPLAST, spol. s 
r.o., IČO 60935987, Stavona, spol. s r.o., IČO 15030768 a dále DOMETT, s. r. o., IČO 26003619. 
Doručeny byly celkem tři cenové nabídky – dle přílohy, zastupitelům byla zaslána e-mailem dne 5. 
dubna 2015. Nejnižší nabídka v celkové výši Kč 154.800,-- s DPH, byla podána obchodní 
společností Proplast. Obchodní společnost Stavona nabídla nabídkovou cenu v celkové výši Kč 
168.868,-- s DPH a obchodní společnost Domett nabídla nabídkovou cenu v celkové výši Kč 
193.546,--. Nejnižší nabídkou je nabídka obchodní společnosti PROPLAST, spol. s r.o. Nabídky 
obsahují zednické práce. 

Pan Stanislav Moravec popsal způsob poptání trhu a jednotlivé podané nabídky. Poděkoval 
obchodní společnosti DOMETT, s.r.o. za provedení zaměření. 

Paní Alexandra Stejskalová uvedla, že za obchodní společnost DOMETT, s.r.o. provedla 
nacenění a podání nabídky, tedy z důvodu možné podjatosti se nebude k věci vyjadřovat a zdrží se 
hlasování. 
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Pan František Faltus uvedl, že když zaměření provedl Domett, tak bude vědět, co bude třeba. 
Na základě tohoto byla podána cenová nabídka. Ostatní firmy stavbu neviděly, můžeme počítat 
s víceprácemi. 

Pan Ing. Miloš Praus uvedl, že by měla rozhodovat nejnižší nabídková cena. 
Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 

hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. Pan Milan Kubaník k věci 
uvedl, že také vybíral dle podaných nabídek, po zaměření další vícepráce nebyly. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje dodavatele na stavební akci – 
„Vým ěna oken na čp. 16“ - obchodní společnost PROPLAST, spol. s r.o., IČO 60935987, 
s nabídkovou cenou v celkové výši Kč 154.800,-- s DPH - dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z Z 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Oprava střechy na čp. 189 – výběr dodavatele 
 
Na únorovém zasedání zastupitelstva obce byl schválen rozpočet obce na rok 2015, kde je 

plánováno s výdaji na opravu střechy na čp. 189, což je restaurace U nádraží. Místostarosta obce, 
pan Stanislav Moravec, provedl průzkum trhu, v rámci kterého oslovil celkem tři ekonomické 
subjekty a obchodní společnosti, a to BezVa s.r.o., Jiří Liška a Zdeněk Moravec. Doručeny byly 
celkem tři cenové nabídky – dle přílohy, zastupitelům byly zaslány e-mailem dne 5. dubna 2015. 

Nejnižší nabídka byla doručena obchodní společností BezVa s.r.o., IČO 47453796, 
s nabídkovou cenou ve výši Kč 369.250,-- s DPH, záruka na práci 2 roky, ekonomický subjekt Jiří 
Liška, IČO 11127937, podal cenovou nabídku ve výši Kč 372.169,-- s DPH, záruka na práci 5 let a 
ekonomický subjekt Zdeněk Moravec, IČO 42227984, podal nabídku s nabídkovou cenou ve výši 
Kč 387.309,-- s DPH, záruka na práci 5 let. Cenové nabídky neobsahují výměnu prkenného 
záklopu, kdy toto bude řešeno dle aktuálního stavu, po odkrytí střechy, cena cca Kč 170,--/1m2 bez 
DPH. Nejnižší nabídkou je nabídka obchodní společnosti BezVa s.r.o. s nabídkovou cenou ve výši 
Kč 369.250,-- s DPH, ale se zárukou na práci pouze 2 roky. Předsedající uvedl, že je na 
zastupitelstvu, zda bude vybrána nejlevnější nabídku, nebo bude upřednostněna nabídku 
ekonomického subjektu Jiří Liška s nabídkovou cenou ve výši Kč 372.169,-- s DPH, ale záruka na 
práci 5 let. Rozdíl v ceně je Kč 2.919,-- s DPH oproti záruce na práci 2/5 let. 

Pan Stanislav Moravec popsal způsob poptání trhu a jednotlivé podané nabídky. Dále uvedl, 
že preferuje nabídku č. 2, která je sice dražší, ale záruka na práci je 5 let. 

Předsedající uvedl, že současně s opravou střechy se bude provádět i oprava hromosvodu na 
restauraci a na sále – projekt a nabídka bude podána dodatečně. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. Pan Josef Urban se dotázal na 
krytinu a popsal zkušenosti se šroubovaným plechem. 

Pan MK uvedl, že má osobní zkušenost s krytinou Capaco, ví o střeše, kde se montovala již 
v roce 2002, vše bez problémů. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje dodavatele na stavební akci – 
„Oprava střechy na čp. 189“ – ekonomický subjekt Jiří Liška, IČO 11127937 s nabídkovou 
cenou v celkové výši Kč 372.169,-- s DPH - dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z Z 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Prodej pozemků p.č. 593/2, 1305/9-a, 1305/9-b – kupující pan JN st. 
 

Dne 10. září 2014 byla na Obecní úřad doručena žádost pana JN st. o prodej pozemku p.č. 
593/2 a části pozemku p.č. 1305/7 – část za garáž. Záměr obce byl projednán na zasedání 
zastupitelstva obce dne 26. září 2014 pod Č.j.: 55/14. Dne 15. prosince 2014 byla na OÚ doručena 
další žádost pana Josefa Nágla st. o prodej části pozemku p.č. 1371 – část za garáž. To bylo proto, 
že bylo zjištěno, že zmíněná betonová garáž částečně stojí i na pozemku p.č. 1371. Záměr obce byl 
projednán na zasedání ZO dne 19. prosince 2014 pod Č.j.: 108/14. Geometrický plán byl žadatelem 
uhrazen, dělení pozemků bylo povoleno. Záměr obce byl zveřejněn na úřední desce i na 
elektronické úřední desce obce v době od 24. února 2015 do 16. března 2015. Jiný zájemce o 
pozemky není. Aktuální p.č. prodávaných pozemků po dělení jsou 1305/9-a a 1305/9-b. Pozemek 
p.č. 593/2 - bez změny. 

Pan Jaroslav Merta k věci uvedl, že prohlídce pozemků byl přítomen jak žadatel pan JN st., 
tak i pan JN ml. Při osobní prohlídce zjistil, že původní asfaltový povrch je rozdrolen, nejedná se 
tedy již o asfaltový povrch v pravém slova smyslu, ale spíše o zpevněný povrch. Navíc je z části 
zarostlý travou. Navrhuje cenu ve výši á Kč 20,--/m2 v případě pozemků p.č. 1305/9-a a 1305/9-b a 
v případě pozemku p.č. 593/2 navrhuje cenu á Kč 10,--/m2. Zájemce tuto cenu akceptuje. 

Předsedající uvedl, že na pozemku p.č. 1305/9-a se nachází požární hydrant a dále přes tento 
vede vodovod k bývalému hradlu. Cena dle aktuálně platného ceníku, tedy pozemek p.č. 593/2 - 
trvalý travní porost - intravilán á Kč 10,--/m2 a pozemky p.č. 1305/9-a a 1305/9-b - ostatní plocha – 
zpevněný povrch - intravilán á Kč 20,--/m2. Sjedná se věcné břemeno na přístup a údržbu 
vodovodního řádu a požárního hydrantu č. H16. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej pozemku p.č. 593/2 za částku á 
Kč 10,--/m2, a dále pozemky p.č. 1305/9-a a 1305/9-b za částku á Kč 20,--/m2, katastrální 
území a obec Lichkov, panu JN st., za podmínky sjednání bezúplatného věcného břemene na 
přístup a údržbu vodovodního řádu a požárního hydrantu č. H16. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Žádost o prodej pozemku p.č. 16/1 – žadatel pan ŠK 
 

Žádost ze dne 16. března 2015 byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 18. března 2015. 
Důvodem je nabytí pozemku p.č. 16/1 do osobního vlastnictví, rekultivace a zlepšení celkového 
rázu krajiny. Této žádosti předcházela žádost ze dne 10. března 2015 o povolení smýcení 
náletových dřevin na tomto pozemku. Dne 11. března 2015, pod sp. zn. Č.j.:OULi/139/2015-STAR, 
bylo panu ŠK povoleno vyřezání náletových dřevin, nepodléhajících ohlášení dle zákona o ochraně 
přírody a krajiny. 

Předsedající navrhl, že není vhodné pozemek prodávat, mohou tudy do budoucna vést 
inženýrské sítě jako např. plynofikace, oprava vodovodu apod. Potom by se musel pozemek 
vykupovat a není jisté, zda by se vykoupil za cenu, za jakou by se nyní prodal. Jako příklad může 
sloužit kanalizace. Osobně by prodával pouze výjimečně, pro stavbu rodinných domů, případně pod 
stávajícími stavbami apod. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje podnikatelský záměr – prodej 
pozemku p.č. 16/1 pro katastrální území a obec Lichkov. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N N N N - - N N 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  0 – 7 – 0 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

Žádost o obnovení pokojného stavu a ochranu zdraví před nadměrným hlukem 
z přejezdového zabezpečovacího zařízení č. P4090 
 

Žádost byla panem MK původně doručena dne 18. listopadu 2014. Tato byla projednávána 
na zasedání ZO dne 27. listopadu 2014, kdy usnesením pod Č.j.: 92/14 byla věc odročena na další 
zasedání, když nebylo k dispozici vyjádření SŽDC. Na žádost starosty pan MK svoji žádost doplnil 
o další materiály – původní žádosti. 

Věc byla opětovně projednávána na zasedání zastupitelstva obce dne 19. prosince 2014, kdy 
usnesením pod Č.j.: 106/14 byla věc opětovně odročena, a to z důvodu absence vyjádření Policie 
ČR a dále z důvodu zajištění vyjádření SŽDC k protihlukovým stěnám a vyžádání časového snímku 
běhu zabezpečovacího zařízení. 

Na zasedání ZO dne 12. února 2015 bylo předsedajícím, v rámci kontroly plnění usnesení 
předchozího zastupitelstva konstatováno, že doposud nebyly doručeny zprávy Policie ČR a SŽDC, 
vyžádané po zasedání v měsíci prosinci. 

Do současné doby byly ve věci shromážděny písemné podklady, a to: 

• stížnost pana MK včetně jejich příloh a dodatečně doplněných podkladů 
• vyjádření SŽDC ze dne 27. listopadu 2014 – doručeno dne 28. listopadu 2014 
• vyjádření SŽDC s vyčíslením nákladů na osazení přejezdu závorami, vyjádření je ze dne 16. 

prosince 2014, doručeno dne 17. prosince 2014 
• vyjádření pana JN za Jamenskou a.s., která hospodaří na pozemcích za tratí 
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• vyjádření pana PM ze dne 5. prosince 2014, doručeno dne 17. prosince 2014 – nesouhlasí se 
zrušením přejezdu, v současné době jedná se stavebním úřadem v Králíkách a legalizuje stavbu 
k bydlení 

• vyjádření manželů P ze dne 15. prosince 2014, doručeno dne 17. prosince 2014 – nesouhlasí se 
zrušením přejezdu 

• vyjádření Mysliveckého sdružení HUBERTUS ze dne 18. prosince 2014, doručeno dne 19. 
prosince 2014 – nesouhlasí se zrušením přejezdu 

• vyjádření Dančí farmy Lichkov, ze dne 18. prosince 2014, doručeno dne 19. prosince 2014 – 
nesouhlasí se zrušením přejezdu 

• vyjádření SŽDC ke zrušení přejezdu ze dne 15. prosince 2014 – snesou přejezd na své náklady, 
s finanční spoluúčastí na financování souběžné komunikace s nádražím ČD nepočítají 

• vyjádření SYNERGION Hraniční vrch a.s., ze dne 16. prosince 2014 – nesouhlasí se zrušením 
přejezdu 

• vyjádření Policie ČR, Dopravní inspektorát Ústí nad Orlicí, ze dne 26. února 2015. Žádost ze 
dne 12. ledna 2015, urgence ze dne 19. února 2015 – souhlasí se zrušením přejezdu za 
podmínky zpevnění komunikace souběžné z nádražím ČD v bezprašném provedení. Výjezd na 
silnici u viaduktu musí být řešen jako křižovatka, výjezd u čp. 175 není zmiňován 

• vyjádření SŽDC ke zrušení přejezdu ze dne 20. února 2015. Žádost ze dne 12. prosince 2014, 
urgence ze dne 19. února 2015 – snesení přejezdu ano - na náklady SŽDC, osazení přejezdu 
závorami ne, nepřichází v úvahu přechod pro chodce nebo přejezd pro cyklisty – současný stav 
odpovídá normám, zákonům a předpisům, časový snímek běhu zabezpečovacího zařízení nebyl 
doložen 

• vyjádření Stavebního úřadu při MěÚ v Jablonném nad Orlicí, ze dne 16. ledna 2015 – územní 
řízení proběhlo v roce 2004, bylo řádně zveřejněno 

• vyjádření Drážního úřadu Olomouc ze dne 15. ledna 2015 – stavební řízení proběhlo v roce 
2007, bylo řádně zveřejněno. 

 
 Předsedající k věci dále uvedl, že z podání pana MK a spol. vyplývá, že obyvatelé domů 
v blízkosti předmětného železničního přejezdu jsou obtěžováni hlukem z přejezdového 
zabezpečovacího zařízení. Z vyjádření SŽDC je patrné, že v minulosti vyšli žadatelům vstříc a 
v rámci povolených hodnot nastavili hladinu hluku tohoto zařízení na nejnižší možnou míru, která 
je přípustná z důvodu bezpečnosti na přejezdu. Z vyjádření hygieny je patrné, že i tyto snížené 
hladiny hluku jsou nadlimitní, ale v případě zabezpečovacího zařízení železničního přejezdu je zde 
výjimka, kdy bezpečnost na železničním přejezdu má přednost před možnými zdravotními 
následky, které mohou postihnout lidi dlouhodobě vystavené nadměrnému hluku. 
 Z vyjádření SŽDC je zřejmé, že tito nehodlají osadit železniční přejezd závorami, pouze by 
na své náklady přejezd snesly. Přechod pro pěší a přejezd pro cyklisty tak nepřichází v úvahu. 
 Policie se zrušením železničního přejezdu souhlasí, ale za podmínky zpevnění komunikace 
vedoucí souběžně s nádražím ČD v Lichkově. Výjezd na silnici u viaduktu by musel být 
vyprojektován jako křižovatka, k výjezdu u čp. 175 se nevyjádřila. 
 Pan MK je vlastníkem nemovitosti cca od roku 2004, paní AŠ je v nemovitosti cca od roku 
2000. Tito argumentují tím, že o plánované rekonstrukci železniční trati Letohrad – Lichkov, st. 
hranice nevěděli, že neměli možnost se ke stavbě a k přejezdu vyjádřit. Toto tvrzení považuje za 
irelevantní, neboť z vyjádření stavebního odboru při MěÚ v Jablonném nad Orlicí a z doložených 
dokladů je patrné, že dne 30. dubna 2004 bylo zahájeno řízení o územním rozhodnutí stavby, dne 
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10. června 2004 proběhlo ústní jednání a dne 29. září 2004 bylo vydáno samotné územní 
rozhodnutí. Oznámení o zahájení územního řízení bylo vyvěšeno na úřední desce Obecního úřadu 
Lichkov v době od 7. května 2004 do 3. června 2004. Územní rozhodnutí bylo vyvěšeno na úřední 
desce Obecního úřadu Lichkov v době od 5. do 21. října 2004. Z vyjádření Drážního úřadu 
Olomouc a z doložených materiálů je patrné, že oznámení o zahájení stavebního řízení bylo 
vyvěšeno na úřední desce Drážního úřadu od 12. března 2007 do 27 března 2007 a na úřední desce 
Obecního úřadu Lichkov od 13. března 2007 do 28. března 2007, stavební povolení pak bylo 
vyvěšeno na úřední desce Drážního úřadu v době od 17. dubna 2007 do 3. května 2007, na úřední 
desce Obecního úřadu Lichkov v době od 18. dubna 2007 do 4. května 2007. 
 Proti zrušení předmětného železničního přejezdu se vyjádřila většina vlastníků a uživatelů 
nemovitostí za tratí. Zrušením by došlo k uzavření celé oblasti. Přístup k nemovitostem je sice 
možný, ale v omezené míře a v závislosti na povětrnostních podmínkách, případně za vynaložení 
značných finančních prostředků. Navíc zrušení tohoto železničního přejezdu by mohlo být 
precedentním rozhodnutím a do budoucna by se mohlo žádat o zrušení přejezdů u čp. 175, čp. 51 a 
dalších. 
 Předsedající dále uvedl, že uznává, že hluk z přejezdového zabezpečovacího zařízení je 
nepříjemný, ale na druhou stranu je třeba zohlednit tu skutečnost, že když si pořizuji nemovitost u 
železniční trati, resp. mezi železniční tratí a hlavní silnicí, tak s hlukem musím počítat. Navíc, nikdo 
z dotčených se nijak nevyjádřil k územnímu rozhodnutí z roku 2004 a stavebnímu povolení z roku 
2007. Vyjadřovala se pouze Obec Lichkov, konkrétně starosta. Řeší se to dlouho, obec byla o řešení 
požádána až koncem roku 2014. Mrzí jej, že v této věci byli osočeni zastupitelé, že s věcí a pro 
občany nic nedělají. Konkrétně se jedná o paní Alexandru Stejskalovou, která byla takto napadena 
panem MK na zasedání ZO. Tato o žádosti věděla pouze to, co jí bylo předáno před zasedáním, 
nebyla pozvána na sezení u pana MK z kraje podzimu. Stejně tak nebyl pozván pan Zdeněk Brůna. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že podporuje vyjádření předsedajícího, osoby, které vlastní nebo 
užívají pozemky za tratí, nechtějí přejezd zrušit. 

Pan František Faltus uvedl, že se jedná o dvě tratě, nejen Miedzylesie PKP – Lichkov, ale i 
Lichkov – Dolní Lipka. 
 Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 

Pan PC k věci uvedl, že když se dělala elektrifikace trati, tak se dva dny měřila hlučnost jak 
u domu, tak i uvnitř domu. Nejvíce si stěžují lidé, kteří bydlí jinde, např. v Dolní Lipce. 

Pan MK (předsedajícím byl upozorněn na jednací řád a na čas k vystoupení) uvedl, že „jiné 
je to dole a jiné je to u jeho domu. Čas daný k vyjádření jednacím řádem je pro něho krátkou dobou. 
Dále uvedl, že obci zjistil kde a jak žádat o dotace na zpevnění cesty. Není problém cestu udělat. 
Všechny cesty nejsou obecní, neprohrnují se, jak se bude prohrnovat cesta k domu pana PM? 
Pozemky jsou přístupné, není pravda, že by se k nim nikdo nedostal, jezdí tam 5 a půl lidí. Nikdo 
nezjistil náklady na pořízení přejezdu se závorami, nikdo nezjišťoval cestu pro pěší a cyklisty. 
V minulosti když nemovitosti kupovali, nevěděli, co na kolejích bude. V sobotu se v šest hodin 
spustí přejezd a je spuštěn tři hodiny, ano od 6 do 9. Nemá cenu více říkat, nikdo neposlouchá“. 

Pan JU uvedl, že „obec se na lidi vyprdla, neřešila věci ani přesto, že měla přístup 
k dokumentaci. Příkladem je zaplavení části obce, kdy se narychlo budoval příkop u Kovárny. 
Žádost měla být zasílána e-mailem. Obec podcenila veškeré věci, co se týká obyvatel, nikdo nic 
nedělal. Je těžké toto rozhodnout, bylo by vhodné se nad tím zamyslet. Vinit lidi, že nepodávali 
stížnost, to je jednoduché, nikdo nečekal, co tam vyroste“. 
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Pan MK uvedl, že od roku 2008 podávají stížnosti, byly jenom přehazovány. Hledá se ne, 
ne, ne jak to nejít, ale nikdo si nezjišťoval např. hlukové studie. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje zrušení železničního přejezdu č. P4090 
v km 111,602 tratí Miedzylesie PKP – Lichkov a Lichkov – Dolní Lipka, v k.ú. Lichkov. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N N N Z - - Z N 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  0 – 5 – 2 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

Program obnovy venkova – harmonogram Obce Lichkov 
 

Dne 10. dubna 2015 byl zastupitelům, e-mailem zaslán návrh Programu obnovy venkova – 
harmonogram Obce Lichkov. Jedná se o dokument, který je vyžadován při žádostech o dotace. 
Programy budou vypsány až do roku 2020. Plán není dogma, je možno jej operativně měnit. Krom 
revitalizace bývalé továrny prozatím řeší pouze údržbu a opravy obecního majetku. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Program obnovy venkova – 
harmonogram Obce Lichkov do roku 2020 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 Návrh zápisu do obecní kroniky – rok 2014 
 
Návrh textu zápisu do obecní kroniky Obce Lichkov, za rok 2014, byl zastupitelům zaslán e-

mailem dne 2. března 2015. Předsedající uvedl, že zastává názor, že kronikář by neměl být 
kontrolován zastupitelstvem, starostou a ani nikým jiným, zápis by neměl podléhat schvalování, 
politickým vlivům apod. Proto návrh textu dává na vědomí zastupitelstvu obce. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že dle zákona o kronikách obcí č. 132/2006 Sb. se v § 3 říká, že 
zápis do kroniky se provádí nejméně jedenkrát za kalendářní rok a o obsahu zápisu rozhoduje obec. 
Na stránkách Státního okresního archivu je uvedeno, že možní posuzovatelé by neměli zásadním 
způsobem zasahovat do celoročního záznamu, měli by se věnovat věcným chybám.  

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny. 

„Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí zápis do obecní kroniky za rok 2014“. 
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Cenová kalkulace - vodné a stočné pro rok 2015 
 
Cenovou kalkulaci vodného a stočného pro rok 2015 provedla paní Ing. DP. Cena vodného 

pro rok 2015 je ve výši á Kč 17,--/m3, cena stočného pro rok 2015 je ve výši á Kč 35,--/m3. 
Kalkulace byla dne 30. března 2015 zaslána na vědomí na Ministerstvo zemědělství ČR a byla 
vyvěšena na úředních deskách obce, kde musí viset 30 dnů. Prostřednictvím paní Ing. DP se obec 
pokusí dosáhnout na výjimku z plánu financování obnovy vodohospodářského díla. Pokud bude 
třeba plán financování naplnit, bude to pouze za cenu zvýšení vodného a stočného. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny. 

„Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí cenovou kalkulaci vodného a stočného na rok 
2015“. 
 
 

Informace obce 

• dne 31. března 2015 bylo prodáno vozidlo zn. Opel Movano za Kč 100.100,-- - kupující Obec 
Doloplazy – hradili evidenční prohlídku, eko daň i přepis, vozidlo by mělo být přehlášeno 
z IZS Pardubického do Olomouckého kraje – žádost šla 31. března 2015 

• velké poděkování organizátorkám, pomocníkům, účinkujícím a všem sponzorům za 
Velikonoční výstavu – moc pěkná akce, pochvaly a kladné ohlasy – pěkná prezentace obce 

• reklamace kanalizace a ČOV – reklamační řízení proběhlo dne 19. března 2015 za účasti 
zástupců Vakstavu, projektanta i dodavatele technologií – závady mají být odstraněny do 19. 
dubna 2015. V souvislosti s tímto by mělo dojít ke kontrole a opravám všech domovních 
čerpacích stanic 

• dne 1. dubna 2015 byla uzavřena Dohoda s Úřadem práce v Ústí nad Orlicí na čtyři pracovní 
místa na VPP, téhož dne byly uzavřeny pracovní smlouvy, proběhlo povinné proškolení a 
vystrojení zaměstnanců 

• dne 15. dubna 2015 byl odsouhlasen pro PMS výkon trestu VPP v obci – 180 hodin – jedná se 
o jednoho občana obce – náklady obce pouze na OOP 

• dne 24. dubna 2015 proběhne na obci audit PaK se zaměřením na záměry obce v roce 2014 
• zpráva o bezpečnostní situaci v obci – Policie ČR, OO Králíky – setrvalý stav, běžná trestná 
činnost, obnova techniky 

• dne 16. října 1892 byl v Lichkově vysvěcen kostel sv. Josefa dělníka – následující sobotu se 
slaví posvícení – obec připravuje posvícení, připadne na sobotu dne 17. října 2015 – 
předpokladem je, že zastupitelé zajistí pořadatelskou činnost 

• omluva starosty za Lichkovský občasník 04 a 05/2015 - tři překlepy v zápisu z únorového 
zasedání ZO, vznikly následnou grafickou úpravou, na stránkách obce je to opravené. 

 
 
Diskuse 

 
Pan František Faltus – ráno v 04:50 hodin se nesvítí – bylo to změnou času, již je opraveno, 

došlo k posunutí času na spínacích hodinách. 
Pan PC – je překvapen, jak je odvodněna střecha u ČOV. Dále navrhuje svodnici přes cestu 

pod ČOV k lesu, po dešti je na cestě mokro. 
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Výsledky projednání řádného zastupitelstva obce 
na zasedání dne 15. dubna 2015: 

 
Č.j.: 25/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje rozpočtovou změnu č. 1/2015 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 26/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje výši poskytovaných cestovních náhrad dle 
aktuálně platné vyhlášky v nejnižší výši. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A Z - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 27/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje příspěvek na stravu pro zaměstnance obce 
ve výši á Kč 20,-- na den. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
Z A A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno (v případě schválení protinávrhu se již nehlasuje o původním návrhu). 

 

Č.j.: 28/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov, v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o 
obcích, stanoví odměnu za výkon funkce místostarosty, jako neuvolněného člena 
zastupitelstva obce, ve výši Kč 7.772,-- měsíčně. Odměna bude poskytována ode dne 16. dubna 
2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 29/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov, v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o 
obcích, stanoví odměnu za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva ve výši Kč 911,-- 
měsíčně, dále za výkon člena výboru zastupitelstva ve výši Kč 590,-- měsíčně a dále za výkon 
funkce člena zastupitelstva ve výši Kč 290,-- měsíčně. Odměna bude poskytována ode dne 16. 
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dubna 2015 a v případě náhradníka ode dne prvního zasedání zastupitelstva, jehož se 
zúčastnil. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A Z 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 30/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Plán financování obnovy vodohospodářské 
infrastruktury ( ČOV a kanalizace, vodovod) v majetku Obce Lichkov na období let 2015 až 
2024 - dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
  

Č.j.: 31/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 21/11 – 
dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 32/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě ze dne 12. 
března 2008 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N Z N N N - - Z N 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  0 – 5 – 2 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

Č.j.: 33/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje, aby administraci projektu „Kanalizace a 
ČOV Lichkov“, po dobu jeho udržitelnosti, zpracovávala obchodní společnost DABONA s.r.o. 
– dle nabídkového listu. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 



17 

 

Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 34/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje dodavatele na stavební akci – „Výměna 
oken na čp. 16“ - obchodní společnost PROPLAST, spol. s r.o., IČO 60935987, s nabídkovou 
cenou v celkové výši Kč 154.800,-- s DPH - dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z Z 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 35/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje dodavatele na stavební akci – „Oprava 
střechy na čp. 189“ – ekonomický subjekt Jiří Liška, IČO 11127937 s nabídkovou cenou 
v celkové výši Kč 372.169,-- s DPH - dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - Z Z 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 36/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej pozemku p.č. 593/2 za částku á Kč 
10,--/m2, a dále pozemky p.č. 1305/9-a a 1305/9-b za částku á Kč 20,--/m2, katastrální území a 
obec Lichkov, panu JN st., za podmínky sjednání bezúplatného věcného břemene na přístup a 
údržbu vodovodního řádu a požárního hydrantu č. H16. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Č.j.: 37/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje podnikatelský záměr – prodej pozemku 
p.č. 16/1 pro katastrální území a obec Lichkov. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N N N N - - N N 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  0 – 7 – 0 
Usnesení nebylo schváleno. 
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Č.j.: 38/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje zrušení železničního přejezdu č. P4090 
v km 111,602 tratí Miedzylesie PKP – Lichkov a Lichkov – Dolní Lipka, v k. ú. Lichkov. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N N N Z - - Z N 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  0 – 5 – 2 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

Č.j.: 39/15 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Program obnovy venkova – harmonogram 
Obce Lichkov do roku 2020 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - - A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí zápis do obecní kroniky za rok 2014 a 
cenovou kalkulaci vodného a stočného na rok 2015. 
 

Příští zasedání zastupitelstva se koná ve středu, dne 17. června 2015 od 18:00 hodiny. 
Předsedající si vyhrazuje právo na změnu termínu. 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20:50 hodin téhož dne. 

Přílohy zápisu: 

1) písemná příprava na zasedání ZO 
2) podklady k jednotlivým usnesením 

Veškeré přílohy jsou uloženy na OÚ Lichkov, dostupné na vyžádání. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 17. dubna 2015. 

 
 
Zapisovatelka:    Ověřovatel zápisu:      Ověřovatel zápisu: 
Denisa Moravcová             Stanislav Moravec        František Faltus 

 

 

Přepsal: 
Mgr. Roman Richtr 

 

Místostarosta obce:                                    Starosta obce: 
Stanislav Moravec                 Mgr. Roman Richtr  


